
De natuur is een belangrijke drijfveer in mijn leven. 
Geschoold als bioloog/ecoloog heb ik jaren 
gewerkt voor de overheid op milieu- en 
natuurgebied. Ik wil mijn opgedane kennis niet 
verloren laten gaan en inzetten voor de Vereniging 
Het Zijper Landschap.  
Mijn uitgangspunt hierbij is het evenwicht bewaren 
dan wel herstellen in onze leefomgeving. Natuur is 
hierbij, voor mij, van grote waarde.  

 

 

 

 

 

 

  

                                        


